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IV Aniversari d'Asvat La Roca 
El passai dia 20 de juny l'Asvat 

de La Roca va celebrar el seu IV 
Aniversari es una diada assolellada 
i amb aire de festa gran. Els actes 
comengaren a les 11 annb la concen-
tració dels avis davant de l'escola 
Sant Jordi. A tres quarts de dotze 
es va celebrar una missa a la qual 
hi assisti el nostre batlle acompan-
yat de diferents membres del con-
sistori. 

Un cop acabada la missa esdiri-
giren tots, altre cop, cap a I esplana-
da de davant de les escoles Sant 
Jordi, on ja els esperaven dos auto-
cars i diversos turismes. La sortida 
fou a les 13 h. en direcció a Mataró 

llágrima deis seus ulls. Finaíitzat 
el dinar ens feu una demostració 
del seu talent en Joan Carles, 
qui, amb el seu acordió animá la 
festa oferint tota una sèrie de can-
çons del seu repertori que feren 
que la pista es quedés petita davant 
la gran quantitat d'avis que sortiren 
a ballar i recordar els seus veils 
temps. 

Quan els avis estigueren cansats 
de saltar i ballar es dirigiren tots 
cap els autocars, els quais partiren 
altre cop cap a La Roca. 

Durant el transcurs d'aquesta 
festa vam creure oportú de fer uns 
petits intervius sobre aquesta festa 
i altres aspectes que fan referència 

Ai cap d'una petita estona de viatge 
i quan els avis ja patien en no trobar 
res per dinar, s'arribà al restaurant 
Can Bruguera, a les afores de Ma-
taró, on els reveren meravellosa-
ment. 

Abans de dinar hi hagué, a fora 
a la terrassa del restaurant, un petit 
vermout, per obrir la gana i esperar 
I "hora de l'àpat. 

Un cop fet el vermout s'entrà 
en el menjador i es començà a di-
nar. Durant el transcurs d'aquest, 
el Sr. Torrelles oferi un ram de 
flors a la mestressa del restaurant, la 
quai va tenir un fort accident de 
cotxe, ara feia un mes va venir 
expressadament a dinar, ja que en-
cara es troba internada a I "hospital. 
La mestresa del restaurant no s'ho 
esperava i es va emocionar molt, i 
fins i tot va deixar de caure alguna 
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als avis i a La Roca en general. 
Primerament vàrem tenir una 

petita xerrada amb el nostre batlle 
en Joan Pujol. 

Quina opinio en té sobre aquesta 
festa que s'està celebrant? 

Cree que és una festa molt ma-
ca. En els temps que corren és de 
les principals festes que es fan pels 
nostres avis; per aquest motiu es-
tem plens de goig de poder-hi parti-
cipar. 

Qué hi ha sobre el Casal dels Avis? 
Des del divendres dia 14 de 

juny, r Ajuntament és propietari 
totalment dels jardins de la finca 
de Can Torrents, ja és propietat mu-
nicipal. Aquest, però, seria un casal 
provisional, on aprofitariem els por-
xos que hi ha, els quais es podrien 

adaptar i aclimatar a les condicions 
necessaries. 

I quan al Casal definitiu? 
Depèn de moltes coses; depèn 

de que I'Ajuntament podés adquirir 
la part de "la Ca-xa", que en a-
quests moments no tenim. Si aquí 
no es podés fer, en el Pia General 
es reservará Hoc per poder ubicar 
un vertader Casal dels Avis. 

També vàrem poder parlar amb 
el mossén de La Roca, el Mn. Jo-
sep Ma. Momfort. 

Quina és la seva opinio sobre aques-
ta festa? 

Tot el que sigui valorar lo antic 
té el seu preu; que és la nostra his-
tòria i la festa; tot el que sigui fes-
ta de veils és cosa maca. 

Qué n'opina deis avis de La Roca? 
Els avis de La Roca són mera-

vellosos i guarden moltes coses que 
nosaltres desconeixem. 

També vam voler saber la opi-
nio d'alguns avis assistents a la fes-
ta. Primerament vàrem preguntar a 
en Ramon Cortés. 

Com veu la celebració d'aquesta 
festa? 

La festa és molt interessant i a 
la vegada molt convenient, i és 
d'aquelles que fan impacte. Els 
avis necessiten l'estímul i la com-
prensió deis joves. 
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